

Authors

John Banks (he/him) is a recent graduate from the University of Guelph's Political Science (Hons.) programme, minoring in International Development. He has an interest in right-wing authoritarian movements and foreign interference issues, especially transnational repression. He is even more excited about matters in which these subjects overlap. John has previously contributed to documentation projects identifying neo-Nazis and exposing their activities.

Samantha Dawe (she/her) is a fourth-year International Development and Globalization student at the University of Ottawa. Her favourite areas of development research include human rights and gender equality, and she loves to explore these issues within various legal frameworks. In her spare time, Sam enjoys reading, watching movies, and visiting her nieces and nephew.

Yohanan Demeke (she/her) holds a bachelor's in International Development and Globalization from the University of Ottawa. Currently, she is a Youth Program Manager at the Somali Centre for Family Services. A dedicated community volunteer, she champions youth empowerment, gender equality, and climate justice.

Harini Gnanalingam (she/her) is a second-year International Development and Globalization student at the University of Ottawa. Passionate about global issues and policymaking, she is dedicated to creating positive change both locally and internationally. Harini actively volunteers with community organizations across Canada. She is particularly focused on working with the Tamil diaspora, helping to promote and preserve its cultural heritage. Through her studies and community involvement, Harini aims to bridge the gap between global development policies and the needs of local communities, with a strong commitment to social justice and cultural advocacy.

Laila Ibrahim (she/her) is a second-year student in the integrated Political Science and Juris Doctor program at the University of Ottawa. Her research interests include economic development challenges in the Middle East and North Africa, the complexities of the Arab Spring, and post-colonial identity. She is also a political staffer on Parliament Hill where she aims to help make a difference in her community and political party. In her (limited) spare time, Laila loves to travel, experience new cultures, and engage with her Egyptian heritage.

Sasha Adeline Imbleau (she/her) is a fourth-year International Development and Globalization student at the University of Ottawa. With a particular interest in migration, international political economies, and international law. These interests are reflective and in line with her path, having never resided in any single city for more than three years, including her current home in Ottawa. Her piece was originally written as a final research project for a course that was taken during her year abroad at the University of Manchester.

Nangoh Sarrah Traoré (she/her) is a fourth-year international student from Burkina Faso studying International Development and Globalization at the University of Ottawa. While her journey began on a different path in biomedical sciences, international development has always been her passion. She has spent countless hours researching to understand the systemic challenges that perpetuate inequality, particularly regarding environmental and humanitarian crises. She currently serves as a fundraising assistant with the Refugee Support Association contributing to a grassroots efforts to mobilize resources to support a vulnerable populations. It is her belief that nothing is set in stone and that with enough knowledge, a person can contribute to transformative change that promotes sustainability, resilience and equity on a global scale.

Auteur.e.s

John Banks (il) est récemment diplômé du programme de Sciences politiques (avec mention) de l'Université de Guelph, avec une spécialisation en développement international. Il s'intéresse aux mouvements autoritaires de droite et aux questions d'ingérence étrangère, en particulier la répression transnationale. Il est encore plus passionné par les questions dans lesquelles ces sujets se recoupent. John a déjà contribué à des projets de documentation visant à identifier les néo-nazis et à exposer leurs activités.

Samantha Dawe (elle) est étudiante en quatrième année de Développement international et mondialisation à l'Université d'Ottawa. Ses domaines de prédilection en matière de recherche sur le développement sont les droits de l'homme et l'égalité des sexes, et elle aime explorer ces questions dans divers cadres juridiques. Dans ses temps libres, Sam aime lire, regarder des films et rendre visite à ses nièces et son neveu.

Yohanan Demeke (elle) est titulaire d'une licence en développement international et mondialisation de l'Université d'Ottawa. Elle est actuellement gestionnaire de programmes pour les jeunes au Somali Centre for Family Services. Bénévole communautaire dévouée, elle défend l'autonomisation des jeunes, l'égalité des sexes et la justice climatique.

Harini Gnanalingam (elle) est étudiante en deuxième année de Développement international et mondialisation à l'Université d'Ottawa. Passionnée par les questions mondiales et l'élaboration des politiques, elle se consacre à la création de changements positifs à l'échelle locale et internationale. Harini fait activement du bénévolat auprès d'organisations communautaires à travers le Canada. Elle s'intéresse particulièrement à la diaspora tamoule, qu'elle aide à promouvoir et à préserver son patrimoine culturel. Grâce à ses études et à son engagement communautaire, Harini vise à combler le fossé entre les politiques de développement mondial et les besoins des communautés locales, en s'engageant fermement en faveur de la justice sociale et de la défense de la culture.

Laila Ibrahim (elle) est étudiante en deuxième année du programme intégré de Science politique et Juris Doctor de l'Université d'Ottawa. Ses recherches portent sur les défis du développement économique au Moyen-Orient et en Afrique du Nord, les complexités du printemps arabe et l'identité postcoloniale. Elle est également conseillère politique sur la Colline du Parlement, où elle cherche à faire la différence au sein de sa communauté et de son parti politique. Pendant son temps libre (limité), Laila aime voyager, découvrir de nouvelles cultures et s'intéresser à son héritage égyptien.

Sasha Adeline Imbleau (elle) est étudiante en quatrième année de Développement international et mondialisation à l'Université d'Ottawa. Elle s'intéresse particulièrement aux migrations, aux économies politiques internationales et au droit international. Ces intérêts correspondent à son parcours, puisqu'elle n'a jamais résidé plus de trois ans dans une même ville, y compris sa résidence actuelle à Ottawa. Son article a été écrit à l'origine comme projet de recherche final pour un cours qu'elle a suivi pendant son année à l'étranger à l'Université de Manchester.

Nangoh Sarrah Traoré (elle) est une étudiante internationale de quatrième année originaire du Burkina Faso qui étudie le Développement international et la mondialisation à l'Université d'Ottawa. Bien que son parcours ait commencé par une voie différente en sciences biomédicales, le développement international a toujours été sa passion. Elle a passé d'innombrables heures à faire des recherches pour comprendre les défis systémiques qui perpétuent l'inégalité, en particulier en ce qui concerne les crises environnementales et humanitaires. Elle est actuellement assistante de collecte de fonds auprès de l'Association de soutien aux réfugiés, où elle contribue aux efforts de mobilisation des ressources pour soutenir les populations vulnérables. Elle est convaincue que rien n'est figé et qu'avec suffisamment de connaissances, une personne peut contribuer à un changement transformateur qui favorise la durabilité, la résilience et l'équité à l'échelle mondiale.